
 

 

 
IWEIN VAN AALST 

 

 

VERSLAG  BEZOEK BRANDWONDENCENTRUM ( MILITAIR HOSPITAAL IN  

NEDER-OVER-HEEMBEEK )  op   7 NOVEMBER 2023. 

 

De aanleiding voor dit bezoek was een spreekbeurt van  Dr.Thomas Rose voor onze Ring in 

2021. 

Dr.Rose is hoofdchirurg in het Brandwondencentrum. Na zijn uiteenzetting gaf hij aan dat er , 

weliswaar met  beperkte groep, een begeleid bezoek kon gebracht worden aan BWC- NOH. 

 

Dit jaar slaagden wij er in dit bezoek te organiseren via Dhr. Patrick Persoons. 

Wij waren present met een groep van 19 , wat “juist gepast” bleek te zijn. 

 

Patrick Persoons is coördinator van alle verpleegkundige diensten van het BWC , waar in 

totaal 108 verple(e)g(st)ers  worden tewerkgesteld , zowel burgers als militairen. 

Hij is naast verantwoordelijke voor de begeleide groepsbezoeken o.m. ook coördinator voor  

de dagelijkse oplijsting van de beschikbare bedden in alle brandwondencentra in België. 

(in ons land zijn er 6 brandwondencentra met in totaal 70 bedden , waarbij NOH dus de 

coördinerende instelling is waaraan dagelijks gerapporteerd wordt) 

Deze doorlopende  monitoring van beschikbare  bedden is van groot belang , denk maar aan 

de opvang van patiënten bij grote rampen ( Gasexplosie in Gellingen juli 2004, Bomaanslagen 

in Brussel in maart 2016 …) 

 

Het bezoek begon met een uiteenzetting (met power-point) waarbij de werking van het 

Centrum werd uitgelegd , begeleid van (soms confronterende) beelden , en waarbij Patrick 

ervaringen opriep uit zijn 30 -jarige loopbaan. 

 

Nadien ging het richting de afdeling “High Care” waar wij een zeer goed beeld kregen van 

waar en hoe de  patiënten worden opgevangen (speciaal uitgeruste baden , liftsysteem voor de 

patiënten , hun hightech bedden enz.. 

 

Het operatiekwartier kregen wij echter niet te zien. 

 

Verder wil ik nog meedelen dat er aan het BWC 9 chirurgen en 13 anesthesisten zijn 

verbonden. 

En ook dat sinds de laatste 15 jaar alle verplegers die worden aangeworven het statuut van 

militair  ( en niet van “burger”) hebben , en zij dus  een extra militaire opleiding van  1 jaar 

krijgen. Hierdoor kunnen zij ook worden ingezet in internationale interventies waaraan  ons 

leger deelneemt. 

Als besluit kunnen wij stellen dat “event” van onze Ring best meeviel. 

 

Johan BATEN. 

Ondervoorzitter. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        

         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


